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Betreft: Terug leveren stroom kernprobleem NL 

Geachte Statenleden van Drenthe, 

Met 1 beslissing kan minister Rob Jetten morgen het klimaatprobleem, stikstof probleem, 
energie transitie probleem oplossen door het terug leveren van zelf opgewekte stroom uit 
zonnepanelen aan het volle stroomnet niet meer wettelijk verplicht te stellen. Er ontstaat 
onmiddellijk ruimte op het netwerk omdat de stroom vraag daalt door miljoenen 
zonnepanelen en batterijen, dus ook automatisch het stroom aanbod en er (logisch) ruimte 
ontstaat wat de netwerkuitbreiding onzinnig maakt.  
Als de Nederlandse regering alle overgebleven huizen nu zonder zonnepanelen een 40K 
0% rente lening geeft met een looptijd van 20 jaar dan betalen zij 166 euro 240 maanden 
lang voor groene inflatievrije stroom zonder terug leveren. Natuurlijk zijn er in december 
en januari een paar dagen dat het zo grijs en donker is dat het netwerk huizen stroom 
moet leveren en dat kan ook want iedereen is nog steeds aangesloten en er hoeft maar een 
paar kWh geleverd te worden en dat kan dus makkelijk met het bestaande netwerk. 

Individuele (niet aangesloten) zon/windparken kunnen direct aangesloten worden op 
groene waterstof productie containers wat het kip /ei probleem oplost voor de 
transportsector met deze ‘tankstations’ waarmee bestaande diesel vrachtwagens kunnen 
dan makkelijk en goedkoop omgebouwd worden naar waterstof elektrische vrachtwagens 
wat de uitstoot van CO2 en NOx vervangt door water. Dus spelen er opeens geen stikstof 
problemen meer bij woningbouw, boeren uitkopen of koeien wegdoen en Natura2000 
gebieden. Alle problemen van klimaat, uitstoot, energie transitie hebben als kernprobleem 
het terug leveren op het stroom netwerk. 

En iedere gemeentelijke energie adviseur, hoogleraar, professor zal het niet met mij eens 
zijn omdat zij er belang (26 miljard) bij hebben dat het verdienmodel van netbeheerders 
en energiebedrijven in stand blijft maar ik stel ook voor om een netwerk belasting in te 
voeren om inkomstenverlies te compenseren.  
De regering en de tweede kamer, experts, media weten al 3 jaar van deze effectieve 
oplossing die alles oplost maar weigeren inhoudelijk te reageren op burgervragen. 
U weet dus nu dat er een oplossing is, als u vragen heeft schroom niet te vragen! 

DJ Pater

mailto:equinox_elysium@yahoo.com



